

卫理公会以萨迦守望者 09/06/2022 - 15/06/2022

六月第二个星期的祷告事项

1.世界

【a】祷告圣灵丰盛的倾倒在俄罗斯和乌克兰的保守派教会中，带来复兴和更新，成为和平之子。祈求圣灵继续在乌克兰的教会工作者上大大动工，使他们刚强和充满爱，为人民带来实际和属灵的盼望。我们为乌克兰在战争中被神迹似的保护来感恩。

【b】尼日利亚西南部的一座天主教堂在举行五旬节弥撒时遭到武装分子枪击，至少 50 人死亡。该州州长表示这场袭击是对爱好和平的奥沃市人民的蓄意攻击，他们多年来一直享有和平。求主怜悯受害者家属，安慰他们的心，帮助他们在苦难中坚持信靠神。

2.国家

【a】愿我们的心被粉碎为移民工人和难民家庭来祷告，并且以实际行动来帮助，为他们争取得到公平和人道的对待。祈求圣灵大大的在他们当中动工，让他们能够在马来西亚遇见基督。

【b】新冠病例看似在稳定下降中。祷告公众继续保持警惕，严守安全距离条规，因为病毒仍然有可能变异。祷告我们从狂犬病、猴痘和手足口症中得到保护。

3 教会

【a】祷告圣灵来成为我们的安慰师，教师和引导师，以至于我们在看得见的喜乐、爱和平安中活出顺服来。

【b】祷告上帝的烈焰降下到祂的教会中，使我们锐利，并在祂的熔炉里得到炼净。使我们成为圣洁的子民，预备好去爱、成为、行动和捍卫一切圣洁和正义的。

4.家庭

【a】祷告各个家庭成为宣教据点和祷告之家。以约书亚 24: 15 下为他们祷告“至于我和我家，我们必定侍奉耶和华。”祷告有意识的跨代门徒训练。

【b】祷告婚姻和谐、互相顺服、丈夫对妻子理解和尊重，因为他们都是上帝生命恩典的继承者，“便叫你们的祷告没有阻碍”。- 彼得前书 3:7

Prayer items 2nd week of June

1. World

【a】 Pray for the mighty outpouring of the Holy Spirit over the orthodox churches in Russia and in Ukraine to bring revival and renewal, so that they may be instruments of peace. Pray for the Holy Spirit to continue to work mightily in the Ukrainian church workers, strengthening those who are serving boldly and lovingly to bring practical and spiritual hope to the people. We give thanks for the miraculous protection over Ukraine in this war.

【b】 At least 50 people have been killed when a Catholic church in south-western Nigeria was shot by militants during a Pentecostal mass. The state's governor said the attack was a deliberate attack on the peaceful people of Oyo, who have enjoyed peace for many years. May the Lord have mercy on the families of the victims, comfort their hearts, and help them persevere in trusting God in their suffering.

2. Country

【a】 May our hearts be broken to pray and intervene practically to help migrant workers and refugee families seek justice and be treated humanely. As for the Holy Spirit to move mightily among them so that they may encounter Christ while in Malaysia.

【b】 Covid cases appear to be stabilising and falling. Pray that the public will remain vigilant and uphold SOPs given potential variants. Pray for protection from viruses such as rabies, monkey pox, and hand, foot and mouth (HFMD).

3. Church

【a】 Pray for the Holy Spirit to come and be our Comforter, Teacher and Guide as we seek to obey and live out in visible joy, love and peace.

【b】 Pray for the Fire of God to come down on His Church, to sharpen us and refine us in His crucible that we may be a holy people ready to love, be, do and defend that which is holy and just.

4. Family

【a】 Pray for every home to be a missional outpost and a house of prayer. Pray Joshua 24:15b “but as for me and my house, we will serve the Lord. Pray that there will be intentional intergeneration discipling

【b】 Pray for loving marriages of mutual submission, with the husband showing understanding and honour for the wife, since they are both heirs of the grace of life, “so that your prayers may not be hindered.” – 1 Pet 3:7

Isakhar Pengawal Methodist 09/06/2022 - 15/06/2022
Doa minggu kedua Jun

1. Dunia

【a】 Doakan curahan Roh Kudus atas gereja ortodoks di Rusia dan Ukraine agar kebangkitan rohani dan pembaharuan rohani berlaku, agar mereka menjadi alat perdamaian. Doakan Roh Kudus akan terus bekerja secara luarbiasa di kalangan pekerja gereja di Ukraine, menguatkan mereka yang melayan secara berani dalam kasih untuk membawa pertolongan secara praktikal dan harapan rohani kepada orang ramai. Kita bersyukur atas perlindungan yang luarbiasa atas Ukraine sepanjang peperangan ini.

【b】 Sekurang-kurangnya 50 orang terbunuh apabila sebuah gereja Katolik di barat daya Nigeria ditembak oleh militan semasa misa Pentakosta. Gabenor negeri itu berkata serangan itu adalah serangan yang disengajakan ke atas penduduk Ovo yang aman, yang telah menikmati keamanan selama bertahun-tahun. Semoga Tuhan mengasihani keluarga mangsa, menghiburkan hati mereka, dan membantu mereka bertahan dalam mempercayai Tuhan dalam penderitaan mereka.

2. Negara

【a】 Semoga hati kita tergerak untuk berdoa dan melakukan sesuatu secara praktikal, menolong pekerja untuk memperoleh keadilan serta dilayan dengan sewajarnya. Doakan agar mereka dapat mengenali Kristus sepanjang masa mereka berada di Malaysia

【b】 Kes Covid semakin menurun. Doakan pihak awam akan tetap berwaspada dan mematuhi SOP memandangkan potensi varian baru merebak. Doakan perlindungan dari virus-virus seperti rabies, monkeypox, dan tangan, kaki, dan mulut. (HFMD).

3. Gereja

【a】 Doakan Roh Kudus menjadi Penghibur, Guru, dan Pemimpin kita sewaktu kita ingin setia dan hidup dalam sukacita, kasih, dan kedamaian secara nyata.

【b】 Doakah Api Allah akan mengurapi Gereja-Nya, mempersiapkan dan menyucikan kita agar kita menjadi umat yang kudus dan sedia untuk mengasihi, bekerja, melayan, dan mempertahankan semua yang kudus dan adil.

4. Keluarga

【a】 Doakan agar rumah tangga kita akan menjadi kota kara misi dan rumah doa. Doakan Yosua 24:15b, "Tetapi kami, iaitu aku dan keluargaku, akan beribadat kepada Tuhan!" Doakan terdapat pemuridan intra-generasi secara sengaja.

【b】 Doakan perkahwinan yang Bahagia, di mana suami menunjukkan pemahaman dan menghormati isteridia, kerana kedua-dua mereka merupakan rakan pewaris yang sama-sama menerima kasih kurnia hiduo, agar "doamu kepada Allah tidak akan terhalang." 1 Pet 3:7